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Introducere

Slujba remarcabilă a lui William Branham a fost răspunsul Duhului Sfânt
la profeţiile Scripturilor din Maleahi 4:5,6, Luca 17:30 şi Apocalipsa
10:7. În toată lumea, această slujbă a fost punctul culminant al multor
alte profeţii Biblice şi ocontinuare a lucrării lui Dumnezeu prin Duhul Său
în acest timp al Sfârşitului. Despre slujba aceasta, Scriptura vorbeşte
că va pregăti poporul pentru a Doua Venire a lui Isus Cristos.

Ne rugăm ca acest Cuvânt tipărit să se scrie în inimile voastre aşa
cum veţi citi stăruitor acest mesaj.

Chiar dacă toate eforturile au fost depuse pentru a oferi o traducere
exactă, fişierele audio în Engleză sunt cea mai bună reprezentare a
predicilor vorbitede Fratele Branham.

Sunt peste 1100 de predici vorbite de William Branham, audio şi
versiuni traduse care sunt disponibile pentru a fi descărcate gratuit în
mai multe limbi.  Adresa de Website: www.messagehub.info

Acestelucrări pot fi copiate şi distribuite atât timp cât acestea sunt
copiate în întregime, nemodificate şi distribuite gratuit. Adresa de
Website: www.messagehub.info

www.messagehub.info



Uniţi Sub Un Singur Cap

Să rămânem în picioare, doar un moment pentru rugăciune. O,
Dumnezeule, Tatăl nostru, Îți mulțumim din nou în această seară pentru
privilegiul pe care îl avem de a ne aduna împreună și de a ne ruga. Tu ai
promis că vei auzi din ceruri și vei răspunde rugăciunilor noastre și vei
vindeca pământul.

1

Doamne, dacă a existat vreodată o ţară care avea nevoie de
vindecare, aceasta este țara în care trăim. Și ne rugăm ca Tu să o
vindeci trimițând o trezire de modă veche care să o vindece de bolile
sale, de afecțiunile sale spirituale. Acordă acest lucru, Doamne.

Ne-ai dat mâncare din belșug, haine bune, dar, o, cât dorim să
auzim Cuvântul Domnului. Ai spus în Cuvânt că va veni o foamete în
aceste zile și oamenii vor alerga de la nord la sud și de la o coastă la
alta, căutând să audă Cuvântul lui Dumnezeu - și nu vor reuși să-l
găsească.

O, Dumnezeule, unge din nou slujitorii tăi. Doamne, să ieșim în câmp
cu Cuvântul, să plantăm adevăratul Cuvânt. Dacă nu este Cuvânt, nici
sămânță semănată, nu va fi recoltă. Dă-ne putere acum, cât este ziuă,
ca să putem semăna sămânța vieții, milioanelor care mor și pier. Căci noi
o cerem în numele Lui și pentru slava Lui. Amin. Vă puteţi așeza.

Batistele acelea mici, cum sunt acestea, e perfect să le așezaţi
aici. Ne vom ruga pentru ele și vom avea o mare binecuvântare făcând
aceasta; iar Dumnezeu întotdeauna a onorat-o. Lucruri atât de mici și
simple, cum ar fi rugăciunea peste o batistă.

2

Este un tânăr aici, fiul fratelui unui slujitor din Africa de Sud, care a
fost la întâlnirile mele de acolo. Și eram la Cape Town și aveam vreo opt
saci mari pentru iarbă, plini cu scrisori. Nu am avut timp să ne ocupăm
de fiecare, aşa că m-am rugat pentru toţi acei saci plini de scrisori.

Iar ziarul a scris: „Fratele Branham este mai degrabă superstițios.
Se roagă pentru scrisori.” Este Scriptural să faci acest lucru. Este
Cuvântul Domnului.

Acum, în seara asta vreau să încerc să ies mai devreme. V-am ținut
până târziu aseară și îmi pare rău dacă v-am făcut să pierdeţi
autobuzele și așa mai departe.

Acum, mâine seară, dacă Domnul va voi, vreau să predic despre
subiectul „Scrisul de mână pe perete și semnele timpului.”
3

Și apoi vineri seara vreau să predic despre acest subiect, dacă
Domnul va voi: „Va merge Biserica înainte de perioada de necaz, da sau
nu?”
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Apoi, duminică după-amiază, vreau să predic despre subiectul:
Vulturul va... „În timp ce vulturul își scutură cuibul și îl flutură peste
puiul ei.”

Vineri seara va trebui să conduc spre casă. O să o aduc pe doamna
Branham și pe copii. E aproape, e la doar 140 de mile de casă. Ei nu au
ocazia să participe la niciuna din întâlniri.

Deasemeni, mă pregătesc să plec imediat în Africa. Tocmai am primit
astăzi un mesaj grozav, care tocmai mi-a încântat inima, despre cinci
națiuni care mi-au trimis vorbă, oameni mari ai națiunilor. Ei fac apel la
slujitori, au spus că asta le-ar salva națiunea de comunism. Oh, am fost
atât de fericit să aud acest lucru.

4

Am fost într-una dintre națiuni, nu cu mult timp în urmă și un copil
mic a murit în acea dimineață la ora nouă. Și în seara aceea, pe la ora
zece, când am ajuns în sfârșit pe platformă, Domnul Dumnezeu mi-a dat
o viziune cu această doamnă și copilul ei micuț care a revenit la viață și
s-a vindecat.

Și, oh, când acest lucru a apărut în ziare a doua zi! În seara
următoare au venit douăzeci de mii deodată şi și-au predat inimile
Domnului Isus.

Tânărul acesta, domnul Toms, care stă aici undeva, l-am văzut cu
ceva timp în urmă. Mă întreb, Tommy, dacă ai fost la întâlnirea din
Durban când treizeci de mii au fost salvați. Ai fost acolo atunci la
întâlnire? Nu ai fost, dar ai auzit de acest lucru. Cred că tatăl tău a fost
acolo. Tommy era doar un băiețel atunci. El este aici la școala biblică
acum. Și au fost treizeci de mii de băștinași care l-au primit pe Cristos
ca Mântuitor personal la un moment dat. Oh, Dumnezeu este atât de
bun, nu-i așa?

5

Vreau să iau un subiect în seara asta, pe care Domnul mi l-a pus pe
inima mea astăzi: „Uniți Sub Un Singur Cap.” Și vreau să citesc ceva din
Scriptură din Geneza, capitolul 11, doar o parte din versetul 6:

6

Şi DOMNUL a spus: Iată, poporul este unul

Acum, fie ca El să adauge binecuvântările Sale la citirea Cuvântului
Său. „Poporul este unul.”

Acum, geneza înseamnă „începutul.”

Tot ce există astăzi a avut... adică ce există a avut un început.7

Și tot ce există a început în Geneza. Amintiți-vă, viața a început în
Geneza. Moartea a început în Geneza. Și toate gândurile au început în
Geneza, binele și răul. Toate încep în Geneza.
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Dacă veţi studia Scripturile cu adevărat îndeaproape, veţi afla că
până și ismele și cultele de astăzi au început în Geneza. Dacă îl veţi
urmări pe Nimrod și pe alții din Scriptură, toate ismele pe care le avem
astăzi încep în Geneza.

Acum, astăzi îl lustruiesc și îl fac să arate ceva diferit; însă este
acelaşi vechi spirit rău, dacă veţi urmări natura lui și felul în care
acționează.

Știţi, acum câțiva ani, când eram doar un băiat, am trăit în vremea
prohibiției. Și era un bătrân, îl chema Charlie Barleycorn. Mulți dintre voi
vă puteți aminti acea persoană cu aspect hidos. Pălăria îi era pleştită,
umerii îi erau aplecaţi, era o creatură cu o înfăţişare oribilă. Acesta a
fost Charlie Barleycorn.

Însă știţi, astăzi a devenit un om șlefuit. Nu mai este în ulciorul
maro și nici în colțul din cartierul roșu. Trăiește într-o cutie, în cutia de
gheață a tuturor, dar este încă acelaşi Charlie Barleycorn, același
personaj rău.

8

Biblia spune, Dumnezeu a spus în Biblie: „Duhul Meu nu se va lupta
pentru totdeauna cu omul.” Și Isus a spus în Matei 24: „Cum a fost în
zilele lui Noe, așa va fi la venirea Fiului omului.” Aţi remarcat? Duhul lui
Dumnezeu se lupta cu omul - nu omul se străduia să cunoască Duhul lui
Dumnezeu, ci era Duhul lui Dumnezeu care se străduia să ajungă la om.

Și, oh, cum se aseamănă cu astăzi. Duhul lui Dumnezeu se luptă cu
omul. Și mă întreb dacă Dumnezeu nu se gândește la fel cum a făcut în
acele vremuri. S-a întristat că El l-a făcut pe om, văzând cât de
răzvrătit poate fi omul împotriva Duhului Său, a programului Său și a
modului Său de viață pentru bărbați și femei.

Acum, vedem în textul nostru din seara asta că bărbații s-au unit
împreună. Au venit de la răsărit mergând spre vest și au ajuns în valea
Sinarului. Civilizația a călătorit întotdeauna de la est la vest.

9

Aș vrea doar să am timp, aș vrea să vorbesc despre un mesaj:
„Când Estul și Vestul se întâlnesc, ce se întâmplă?” Și s-au întâlnit deja.
Estul și vestul s-au întâlnit. Omul a călătorit odată cu apusul soarelui
pentru că este o creatură care piere. El merge cu soarele: răsare și
călătorește spre vest. Acum estul și vestul s-au întâlnit. Și pe măsură
ce merge mai departe, dobândește cunoștințe tot timpul, până când
roata se întoarce din nou înapoi.

Acum vedem că, în timp ce călătoreau, au venit în acest tărâm
frumos și s-au unit ca un singur popor. Și e în regulă, dar s-au unit sub
o conducere greșită. S-au unit sub conducerea omului. Și Dumnezeu
vrea ca omul să se unească sub conducerea  Lui  Însuși.  El  vrea  ca  noi
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laudă lui Dumnezeu.
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să fim una, însă una cu El. Dar omul vrea ca semenul său să fie
conducătorul lui și să se unească sub înțelepciunea semenului său.

Și este foarte ciudat să vezi cum omul vrea să fie una. Motivul
pentru care vrea să fie una este pentru că Dumnezeu l-a creat în acest
scop. Dumnezeu l-a conceput pe om, l-a făcut să fie una, să lucreze
împreună, să coopereze împreună. Aşa a fost conceput omul. Așa l-a
făcut Dumnezeu.

10

Dar omul vrea mereu să aibă ideea lui despre asta. El vrea să
proiecteze ceva ce Dumnezeu nu a vrut să facă. Vrea să-și descopere
propriile căi de ieșire. Vrea să-și facă propriile planuri. Nu va accepta
planul pe care Dumnezeu l-a făcut pentru el pentru că... este natura lui
căzută.

Dumnezeu i-a spus în grădina Edenului că, chiar în clipa în care va
atinge acel pom, vor începe problemele. Dar omul a luat din acel pom și
a devenit un lucrător științific. Și chiar la prima mușcătură pe care a
făcut-o, s-a separat de Salvatorul său, de Creatorul său.

Și așa este în seara asta, omul încă mai trăiește lângă acel pom. Și
nu există nicio cale în lume ca un om să fie salvat de acel pom. Și de ce
punem atât de mult accent pe cercetarea științifică, cum să ne salvăm,
să facem o bombă mai bună decât a Rusiei, să facem un avion care să
poată zbura mai repede? Este că încercăm să ne salvăm.

Cunoştinţa nu vă va salva niciodată: vă îndepărtează tot timpul de
Dumnezeu! Există o singură cale de mântuire - aceea este înapoi la
pomul vieții. Cunoştinţa nici măcar nu este în imagine. Este înapoi la
pomul vieții.

11

Erau doi pomi: unul era cunoştinţa, celălalt era viața. Cât timp omul
a mâncat din acest pom, a trăit. Când a mușcat din celălalt pom, a
murit.

Dar vedeţi voi, este natura lui să încerce să facă ceva pentru a se
salva. Nu poți face nimic pentru a te salva.

Un om mi-a spus odată, el a spus: „O, l-am căutat pe Dumnezeu și
L-am căutat pe Dumnezeu.”

L-am ascultat câteva clipe și i-am spus: „Domnule, nu vreau să fiu
în dezacord cu tine, dar trebuie. Tu nu L-ai căutat niciodată pe
Dumnezeu.” Și niciun om nu a făcut-o vreodată. Nu omul îl caută pe
Dumnezeu; Dumnezeu este cel care îl caută pe om.

Nu Dumnezeu era cel care a mers în sus și în jos prin grădină
spunând: „Adame, Adame, unde ești?” ... nu omul a fost cel care a
mers  în  sus  și  în  jos  prin  grădină  să  spună:  „Doamne,  Doamne,  unde
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acolo și îţi ştergi ochii, crezi că Dumnezeu te va vindeca de acea
nervozitate? Femeia mică subțirică. Dacă poți să crezi, o poți avea.

Pune-ţi mâna peste doamna care stă lângă tine acolo, în timp ce
Duhul Sfânt este aproape de ea acolo. Ea suferă de diabet. Așa este,
doamnă. Ridică-ţi mâna dacă este așa. Ridică-te... Așa este. Tu crezi?

Tu ce crezi, cea care stă lângă ea? Crezi din tot sufletul? Ai o
problemă cu ficatul și o problemă nervoasă, doamna cu haina albă. Crezi
că Dumnezeu te va vindeca acum? Ridică-ţi mâna, o poți primi și pleci
acasă.

62

Aleluia! Regele este în tabără! Care Rege? Regele Isus.

În spate, câteva rânduri mai în spate, acolo stă o doamnă care stă
la vreo trei, lîngă două... cele două doamne de culoare. Ai sinuzită,
doamnă. Crezi că Dumnezeu te va face bine?

Doamna de culoare care stă acolo lângă ea are varice. Crezi că Isus
Cristos te va face bine, doamnă de culoare? Dacă crezi, o poți avea.
„Dacă poți crede.”

63

Doamna de culoare care stă lângă tine are probleme cu stomacul.
Nu... Înapoi aici, nu vedeţi cu cine vorbesc? Lumina? Dacă poți să crezi,
o poți avea. Provoc pe orice persoană de aici să creadă asta.

Ce suntem noi? Uniți sub o mare Împărăţie, acesta este Cristos.
Cristos este aici. O, doamne! Acea inimă mică care este în tine, acel
lucru mic care bate aici jos, care are tot felul de superstiții și îndoieli,
tot felul de temeri, câți ar dori să unească acea inimă cu Cristos în
seara asta? Ridicaţi-vă mâna. Amin! Câţi doriţi să vi se scoată afară
toată lumea din inima voastră, tot păcatul să fie scos din inima voastră,
toată necredința să fie scoasă din inima voastră și vreţi să scoată
toată denominația și crezul din inima voastră, ca să puteți să vă uniţi
cu Cristos? Mulțumiri fie aduse Dumnezeului celui viu! Ridicaţi-vă în
picioare atunci! Amin!

64

Doar un minut. Am văzut ceva. Doamnă, care te-ai ridicat în
picioare atunci. Crezi că sunt profetul lui Dumnezeu? Ai probleme lângă
tine, nu-i așa? Acesta este soțul tău care stă acolo pe targă. Domnule,
vei muri întins acolo. E un cancer, care te omoară. Crezi că sunt
slujitorul lui Dumnezeu? Vrei să mă crezi pe cuvânt ca slujitor al lui
Dumnezeu? Ia-ți patul, du-te acasă și fii sănătos în numele Domnului
Isus.

65

El este aici. Regele este în tabără. În regulă. Isus Cristos trăiește.
Dar voi, ceilalţi? Cu ce s-a unit el? Sub puterea Dumnezeului celui viu.
Priviţi la el alergând, lăudând, sărind și laudându-L pe Dumnezeu. Regele
este  în  tabăra  Lui!  Aleluia!  Ceilalţi  dintre  voi  stați  în  picioare.  Daţi-i
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ești?” Dumnezeu l-a chemat pe Adam.

Și Dumnezeu a spus în Cuvântul Său: „Nimeni nu poate veni la Mine,
dacă Tatăl Meu nu-l atrage mai întâi.” Voi căutați să găsiţi ceea ce vă
atrage, dar Dumnezeu trebuie să atragă primul. Scriptura spune acest
lucru. Și cât de adevărat este.

12

Dar aflăm aici că s-au unit sub un singur mare conducător. Iar
atunci când îl puneți pe om sub conducerea omului, atunci el primește
unele idei proprii, încercând să realizeze ceva pe care el poate proiecta
sau face el însuși.

Și Nimrod le construise un turn. Și este foarte ciudat să credem că
toate lucrurile pe care le are diavolul, a furat drepturile de autor de la
Dumnezeu pentru a le face. Satana nu poate crea. Satana nu este un
creator; el este un pervertitor a ceva creat de Dumnezeu.

Acesta este motivul pentru care nu există nimeni care să-și
cunoască Biblia sau să-L cunoască pe Dumnezeu şi care să spună că
diavolul poate vindeca. Vindecarea este creație. Și dacă diavolul ar
putea crea, ar putea să-și creeze el însuși o lume și ceva oameni. Dar el
nu poate crea; el perverteşte ceea ce a creat Dumnezeu.

13

Ce este nedreptatea? Este dreptate pervertită. Tot ceea ce vedeţi
că este greșit, dacă veţi face contrariul, veţi avea dreptate, pentru că
nedreptatea este dreptatea pervertită. Atunci veţi avea şi voi
dreptatea.

Și amintiți-vă că orice face omul care este în afara planului lui
Dumnezeu, este pervertire. Oricât de bine arată, tot pervertire este;
pentru că Dumnezeu a avut ideea inițială și a dat-o omului, însă omul
vrea să facă ceva de la sine. Vrea să aibă ceva de-a face în aceea.

Israelul a făcut cea mai mare greșeală în al 19-lea capitol din Exod.
După ce harul a oferit un sacrificiu, harul a oferit un mântuitor (pe
Moise), harul a oferit o eliberare; și totuși doreau ceva să facă ei înșiși.
„Dă-ne legea.” Și nu au ţinut-o niciodată și nici nu au putut-o ţine. Însă
totul se întoarce la: Dumnezeu este cel care face toate lucrurile bune.

Uniți sub un singur cap, însă capul greșit. Aţi observat? Diavolul
vrea mereu să folosească capul unui om, să-i dea niște cunoștință. O,
mulți oameni merg să-și aleagă slujitorul, cel care vine la biserica
voastră: „O, el are un doctorat. Oh, el este doar tipul pentru biserica
noastră.” Aș prefera să am un bărbat care să nu cunoască abecedarul și
să-L cunoască pe Dumnezeu. Dar vedeţi, voi credeţi că el este pentru
că are o educație. Voi priviţi la ce izbesc ochii.

14

Acum, aceasta este aceeași minciună pe care diavolul i-a spus-o
Evei. El  a  spus:  „Este  plăcut  la  vedere.”  Și  ochiul  este  întotdeauna  în
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Plecați-vă capetele doar o clipă. [Omul spune: „Eu cred că Isus are
aceeași putere astăzi pe care a avut-o când El era aici pe acest
pământ.”] Eternule și binecuvântatule Dumnezeu, noi nu cerem miracole.
Cerem milă. Fie-ţi milă de acest om. I-a duşmanul de la el. Scoate duhul
surd din el, ca să poată auzi, pentru slava lui Dumnezeu, în numele lui
Isus. Fiecare cap să fie plecat.

59

De cât timp eşti aşa? [„Mă simt așa, și mai rău, de un an și
jumătate.] Crezi că Dumnezeu te poate vindeca și te poate face bine?
[Bărbatul spune: „Sigur că da.”] A făcut-o deja. Doar că abia vorbesc.
Acum... acum ești bine. Acum, vreau să te întorci în Franklin, Ohio, de
unde vii. Și domnule Wesley Miller (acesta ești, din Franklin, Ohio), te
întorci înapoi, ai primit auzul, ești bine. Astmul tău a dispărut. Du-te,
bucură-te acum și fii fericit. Fii binecuvântat. Poţi auzi o șoaptă.

Oh, ce minunat... Ce zici, cel care stă acolo lângă el? Crezi din tot
sufletul? Da, ai probleme cu rinichii, dar și cu inima. Şi tu eşti din
Franklin. Bine, domnișoară Baker, ridică-te în picioare și fii bine, în
numele Domnului Isus.

60

„Dacă puteţți crede, toate lucrurile sunt posibile.” Credeţi? Aveţi
credinţă în Dumnezeu. El este aici. El este minunat. El e măreţ. El este
puternic.

Văd o doamnă care stă în capăt cu batista ridicată, privind încoace.
E lumină peste femeie. Crezi, doamnă? Sunt un străin pentru tine? Ai
probleme cu vezica biliară. Acesta este adevărul. Nici tu nu ești din
acest oraș. Ești dintr-un loc numit Hamilton, Ohio. Numele tău este
doamna Henderson. Dacă este corect, ridică-te în picioare. Acum,
întoarce-te acasă și fii bine, în numele lui Isus Cristos.

Aveţi credinţă în Dumnezeu. Ce crezi tu, domnișoara care stă în
spatele ei, frecându-ți nasul cu o batistă, plângând? Îl crezi pe
Dumnezeu? Tu Îl crezi? Ai atins ceva atunci. Ai un cartonaş de
rugăciune? Nu? Nu ai nevoie de unul. Crezi că te-a părăsit problemele
intestinale cu care ai suferit? Dacă crezi, flutură mâna înainte și înapoi.
Bine, atunci poți să pleci și să fii bine.

Vă provoc să credeţi. Aleluia! „Dacă puteți crede.”

Tu ce crezi, cea care stă aici, ți-ai întors capul tocmai atunci şi ai
privit la mine și cu batistă în... Ai probleme cu inima, nu-i așa? Ești din
Lebanon, Ohio. Maria, dacă crezi, poți să te întorci și să fii bine. Ridică-
te în picioare, Maria, și spune-i oamenilor cine ești. În regulă. Dumnezeu
să te binecuvânteze!

61

Să spunem: „Lăudat să fie Dumnezeu”, dacă puteți crede.

Iată, această doamnă care stă chiar aici, ai probleme cu nervii. Stai
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cap. Și tot ceea ce este, este moartea îmbrăcată. E gunoi cu puțină
frișcă deasupra. Aşa este.

Ei vor vedea aceste postere de-a lungul drumurilor noastre, cu
tinere drăguțe stând în picioare și spunând: „Fumăm Chesterfields.” Și o
face pe tânăra de astăzi să vrea să fie așa, pentru că vrea să fie
populară. De ce? Este aceeași minciună; și același mincinos din spatele
lui, diavolul, care face păcatul să pară plăcut. E doar moartea
îmbrăcată.

Și vor pune un fel de panou, al unei domnișoare, drăguță, într-un fel
de haine puțin imorale. Și cineva se va gândi: „Oh, chiar e drăguță.” Se
va uita la ea cu ochii, dar e moartea îmbrăcată. Atât este, moartea -
întruchipată sub forma frumuseții. Și amintiți-vă, frumusețea este
înșelătoare.

15

A fost ideea lui Satan să facă o împărăție mai bună și mai frumoasă
decât a lui Mihail. Frumusețea a fost căderea de la început. Și diavolul a
folosit acest lucru de atunci. Ce fapt este astăzi să vezi că împărăția
diavolului este făcută atât de frumoasă. Și mulți oameni se îndrăgostesc
de ea.

Acum amintiți-vă, diavolul este religios. La mulți oameni le place să
meargă la o biserică care are o turlă mare, mare și mai înaltă și scaune
cât mai pline. Nu e de mirare că predicatorul nu poate predica decât
cincisprezece minute; ai adormi într-un asemenea loc. Și cu o orgă
grozavă de un milion de dolari, și cu pastorul cu guler cu nasturi în
spate și cu o haină lungă pe el, arată de parcă e gădilat la ureche,
ceva din vreo societate sau din ceva politic...

Nu vrem aşa ceva! Adevăratul copil al lui Dumnezeu, dacă trebuie
să stea la colțul străzii sau într-o biserică veche și să audă Cuvântul lui
Dumnezeu predicat în puterea și demonstrarea Duhului Sfânt, el o va
alege.

Dar este știință, este organizarea omului. Omul se organizează. O,
ce bine este să auzi... Uneori oamenii spun: „Sunt prezbiterian.” „Sunt
metodist.” Nu vreau să vă lovesc, frații mei, încerc doar să arăt un
adevăr. Dar dacă trebuie să spui că ești penticostal, îţi înmoaie duhul. Și
acest gen de spirit ar trebui să fie înmuiat. Spuneţi că ucide Duhul. Ei
bine, orice spirit care ar putea fi ucis cu numele de Cincizecime ar trebui
să fie ucis. Asta e corect.

16

Cincizecimea nu este o organizație. Cincizecimea este o experiență
care vine la toți copiii născuți din nou. Oh, știu că acel om a încercat să
o organizeze și a reuşit. Au organizat grupul de oameni, dar nu pot
organiza Cincizecimea. Cincizecimea merge la metodiști, baptişti,
prezbiterieni sau oricine dorește. Dar ei au făcut o organizație din ea.
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Ce se întâmplă? Regele este în tabără. De ce? El a spus: „Veţi face
și voi aceste lucruri pe care le fac Eu.” Ce ziceţi cei de aici? Credeţi? În
balcoane, acolo, credeți, unii dintre voi? Aveţi credinţă în Dumnezeu!

56

Ce se întâmplă cu bărbatul acela care stă acolo cu gulerul cămășii
deschis, chiar aici sus, în rând. Crezi, domnule? Da, domnule. Ai lăsat
capul pe spate, lăudându-L pe Dumnezeu. Îmi pari un om onorabil. Voi
vedea dacă Dumnezeu îmi va vorbi. Judecă tu. Te rogi pentru o
afecțiune la nas. Ai excrescențe în nas. Dacă este corect, ridică-ţi
mâna. Sunt un străin pentru tine? Fă cu mâna. În regulă. Continuă; fii
vindecat acum.

La ce te gândeşti, cel care stă lângă el acolo, domnule? Te-am
văzut privindu-l atât de aproape. Apoi ai plecat capul să te rogi. Sunt
un străin pentru tine, bărbatul de lângă el? În regulă. Stai chiar aici, al
doilea rând. Nu vrei rugăciune pentru tine, vrei rugăciune pentru
altcineva. Acea persoană nu este aici. Crezi că Dumnezeu îmi va spune
cine este?

Ai crede că regele este în tabără? Acesta ar fi al Lui... cel care s-a
atins de haina Lui? Atingi Ceva, știi asta. Te rogi pentru soția ta. Și
soția ta are hipertensiune arterială. Este exact aşa. Dacă este corect,
ridică-ţi mâna. În regulă. Primește-o. Crede!

Dacă puteți crede, puteți avea ceea ce cereţi. Oh, ce minunat. Voi
toți aici, oriunde v-ați afla, începeți să credeți acum. Regele este în
tabără, Duhul lui Dumnezeu. Nu pot vorbi decât așa cum îmi arată El. Cu
siguranță. „Dacă poți crede”, a spus Isus, „toate lucrurile sunt cu
putință.”

57

Acum, ce spune Biblia? Femeia i-a atins haina. Ea s-a dus și le-a
spus altora: „Atingeți-i haina.” S-a întors și a găsit cine era ea. El nu
știa cine era ea, dar știa care este necazul ei și i-a spus că a fost
vindecată. Biblia spune: „El este același ieri, azi și pentru totdeauna.”
Dacă puteţi crede. Dacă puteţi crede. El este cu siguranță marele EU
SUNT.

Acolo este un om care se scarpină la ureche și se uită la mine. Ce
zici, domnule? Crezi? Crezi că sunt slujitorul Lui? Lumina atârnă
deasupra ta, domnule. Dacă Dumnezeu îmi va dezvălui care este
necazul tău, vei crede că sunt slujitorul Său? Ridică-te în picioare. Tu...

58

În regulă, nu va fi greu să auzi dacă asculți doar un minut. Nu doar
că auzi mai greu... Acum mă auzi? Ai și astm bronșic, nu-i așa? Tuse,
uh-huh. Îți face inima să bată. Nu ești din acest oraș. Nu ești de aici.
Nu ești din acest oraș. Eşti din alt oraş. Aşa este. Crezi că Dumnezeu te
va face bine? Crezi că Dumnezeu te va vindeca? Vino aici.
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Acesta este omul, diavolul care lucrează la capul lui, ceva ce
trebuie să vadă el. „Denominația noastră este mai mare decât a
celorlalţi.” Nu vedeţi că bătrânul diavol nu moare? Trăiește! „Suntem mai
mulţi decât ceilalţi.”

Era o fetiță — arăta ca — era alcoolică și era într-una dintre cele
mai mari biserici protestante din Statele Unite şi a adus o mărturie zilele
trecute. Iar oamenii au plâns când ea le-a spus că a fost adusă din
mormântul unui bețiv, unde cinci dintre cei mai buni doctori din națiune
au spus: „Nu are speranță.” AA, Alcoolicii Anonimi, au renunțat la ea
fiind un caz fără speranță. (Și când ea a venit pe platformă, Duhul
Sfânt a spus: „Rosella Griffith, ești o alcoolică și așa și așa și acestea
s-au întâmplat, însă „Astfel vorbeşte Domnul...”“ Și ea a fost eliberată.)
Ea a adus mărturie. Oamenii au plâns. Și după un timp, cineva a spus:
„Oh, era o copilă drăguţă, dar este penticostală.”

17

Nu vedeţi acel bătrân diavol cu ochi verzi făcut de om? Oh, nu o
puteți lustrui. Este acelaşi păcat și necredință. Nu-mi pasă dacă a fost
un martor al lui Iehova sau orice alt fel de martor; atâta timp cât
Dumnezeu este acolo, voi fi cu el! Corect. Când Dumnezeu se mișcă în
Duhul, copiii Săi se mișcă odată cu acesta.

Magnetofonul cuiva... Îmi pare rău. Nu sunt entuziasmat, dar mă
simt cu adevărat religios. Oh, e doar ceva în asta, te inundă peste tot.
Cuvântul... Nu doar peste voi, ci peste tot în voi. Mișcă fiecare mică
fibră din interiorul vostru.

Omul lucrează cu mintea și se uită cu ochii. Vedeţi, diavolul i-a spus
femeii: „O, pomul este plăcut.”

Ea a spus: „Este plăcut să-l priveşti.” Vedeţi același diavol, dacă te
poate face să te oprești doar pentru un minut, te poate face să te
motivezi. El te poate face să gândești cu mintea ta. Dar Dumnezeu nu
folosește mintea unui om; Dumnezeu îi folosește inima! Dumnezeu
lucrează în inima lui, în timp ce diavolul lucrează în mintea lui. Dumnezeu
a ales inima. Biblia spune: „Cum gândește un om în inima lui, așa este
el.”

Cu ceva timp în urmă, cu ani în urmă, oamenii de știință au spus: „Ei
bine, Dumnezeu a făcut o greșeală acolo, pentru că nu există facultăți
mentale în inima omului cu care să gândească. Da, a vrut să spună
capul lui.” Dacă Dumnezeu ar fi vrut să spună cap, ar fi spus „cap.” Dar
El a spus „inimă”, așa că eu cred că El a vrut să spună inimă.

18

Astfel, știţi, acum vreo cinci ani, am fost în Chicago. Am văzut un
pasaj grozav din titlurile unui ziar în care acea știință a descoperit că în
inima umană, nu în inima animalului, ci în inima umană există un mic
compartiment  care  nu  are  nici  măcar  o  celulă  de  sânge  în  el.  Era
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semne supranaturale.

Cristos, capul bisericii, vrea să ne unească în această seară ca o
singură inimă, un singur scop. Voi toți, baptiști, metodiști, prezbiterieni,
penticostali, ar trebui să ne unim împreună ca o singură inimă și o
singură persoană: sub un singur Împărat, Dumnezeu; un singur domeniu,
cerul. Toată biserica Dumnezeului celui viu, prezbiteriană, menonită,
orice sunteţi, Dumnezeu ne vrea. El este aici, Duhul Său este aici. Fie
ca El să vă dovedească în seara asta că v-am spus adevărul.

Câți oameni de aici sunt bolnavi, ridicați-vă mâna. Bine, să credeţi.
Doar credeţi. Credeți că regele este în tabără. Credeți că, Cristosul
străpuns de cuie, Duhul Său, este în tabără. Lăsaţi-L să vină în acel
apartament mic al vostru în care El vrea să intre. Lăsați-L să intre și să
spună: „Eu sunt Regele. Nu băgaţi în seamă ce spune episcopul; Sunt
regele! Eu sunt Regele: voi să credeţi cuvintele Mele. Sunt același rege
care a umblat în Galileea.”

53

„Tu ești regele evreilor?”

El a spus: „Tu ai spus-o.”

Să credeţi acum. Voi toți care sunteți bolnavi, să o luăm de la
capăt, pe partea asta. Cei dintre voi, oameni bolnavi de aici, Îl credeți
pe Dumnezeu? Credeţi că Isus a înviat din morți? Să aveți credință
acum și să credeți.

54

Dar această doamnă care stă aici cu capul în jos, la capătul
rândului? Ai un cartonaş de rugăciune, doamnă? Nu ai? Îl crezi pe
Dumnezeu? Crezi că El este Regele? Crezi că Îl reprezint ca slujitor, la
fel ca acești oameni, acești predicatori și așa mai departe?

Eu nu sunt un predicator, așa cum ar trebui să fie un predicator, un
om educat. Dar știu despre ce vorbesc. Am absolvit doar clasa a
șaptea, dar am citit toate cărțile de clasa a șaptea. Vedeţi? Poate că
nu îi cunosc prea bine Cartea, dar îl cunosc foarte bine pe Autor.
Acesta este lucrul principal. Dacă îl cunosc pe Autor, El își va dezvălui
Cartea.

55

Nu ai un cartonaş de rugăciune, zici? Crezi că Dumnezeu ar putea
să-mi spună care este necazul tău... ai crede că Isus a înviat? Dacă
crezi acest lucru, necazul acela feminin nu te va mai deranja niciodată.
Crezi tu aceasta? Dacă accepți, ridică-ți mâna.

Acesta este soțul tău, în spatele tău. Aşa este. Sunteţi soţ și
soție. Nu te cunosc, nu te-am văzut niciodată. Dacă este corect,
ridică-ți mâna, domnule. Îl crezi pe Dumnezeu? Crezi că ceea ce îți spun
este adevărul? Ai probleme cu stomacul. Dacă este corect, ridică-ți
mâinile și fluturăți-le, amândoi acum, dacă este corect.
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locuinţa sufletului. Deci omul gândește cu inima, până la urmă.
Dumnezeu avea dreptate.

Și vom afla de fiecare dată că Dumnezeu are dreptate. El gândește
cu capul, dar crede în inima lui. Acum, diavolul gândește cu mintea lui
să-i arate ceva cu ochiul. Dar inima lui îl va face să creadă ceva ce ar fi
imposibil de privit, pentru că este credința pe care o are în inima lui. El
crede cu inima pentru lucruri pe care nu le poate vedea. Iar diavolul se
răsuceşte și îi ia mintea și îl face să demonstreze ceva științific. Și inima
lui se schimbă și neagă.

19

O, dacă am putea scăpa de cunoștințele minţii și am putea duce
religia în inimă, unde Dumnezeu ar putea să lucreze în biserică - din
mintea noastră, în inima noastră. Un om crede în inima lui. El gândește
cu mintea şi crede în inima lui.

Acum, mintea raționează lucrurile; inima nu raționează deloc. Doar
crede ceea ce spune Dumnezeu. Dar vedeți, astăzi suntem atât de
științifici (cam toți americanii). Suntem atât de științifici, încât trebuie
să ni se dovedească totul.

Pe vremuri, când cineva spunea că Domnul a făcut un miracol,
oamenii doar credeau. Se gândeau: „Este în regulă. Mulțumim Domnului
pentru asta.” Dar astăzi, o, trebuie să o luăm științific și să o dovedim.
Și dacă se poate dovedi științific, atunci nu mai este credință. Oh, sper
că înțelegeţi acest lucru. Dacă este științific, nu mai este credință.

20

Dacă Moise ar fi spus: „Staţi aşa puțin. Lăsaţi-mă să mă opresc un
minut. Ce fel de spray chimic a fost pus pe acel tufiş? Frunzele sunt în
flăcări, dar nu ard. Știţi ce voi face? Când încetează să mai ardă, voi
lua câteva din acele frunze și le voi duce la laborator. Și voi analiza
substanțele chimice și voi afla ce fel de lucru științific este acesta.”

Dacă ar f i avut un asemenea gând, Dumnezeu n-ar f i spus
niciodată: „Scoate-ți încălţămintea.” Ce a facut el? S-a urcat cu
umilință. Nu-i păsa ce era focul... cum ardea, sau dacă tufişul ardea
sau nu; îl căuta pe Dumnezeu. Și orice alt copil al lui Dumnezeu va
crede în  ace laș i  fe l .  A auz i t  o  voce care spunea: „Scoate-ţ i
încălţămintea, Moise. Ești pe pământ sfânt.”

Dacă mergi la adunare în seara asta, ca să găsești tot felul de
greșeli — „Oamenii fac prea mult zgomot. Predicatorul predică prea
mult. Pot să vă spun științific că sunt oameni acolo care sunt obosiți.
Nu ar trebui ca oamenii să stea treji atât de târziu” — nu aveţi decât.
Dar cei care vin cu încălţămintea scoasă, cu cunoștințele minţii lăsate
în urmă și cu inima deschisă pentru Dumnezeu, veți auzi o voce care va
spune: „Eu sunt învierea și viața.”

21
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În timp ce chemi pe alții,
Nu trece pe lânga mine.
Tu, șuvoiul întregii mele mângâieri,
Mai mult decât viață pentru mine,
Pe cine am eu pe pământ înafară de Tine?
Sau pe cine în cer decât pe Tine?“

Aşa este. „Pe această stâncă Îmi voi zidi biserica. Îmi voi uni
biserica sub stăpânirea Duhului Sfânt și toate porțile iadului nu vor
putea birui împotriva ei!” Cu siguranță. Amin. Sub Acesta vreau să fim
uniți, sub puterea și conducerea Duhului Sfânt, pentru a mărturisi că
fiecare cuvânt al lui Dumnezeu este adevărat. Amin!

Eu cred că Dumnezeu ar putea mişca acest popor, chiar acum, la un
serviciu de vindecare cum nu ați mai văzut până acum - dacă doar
credem acest lucru. Cred că prezența Lui este aici, Regele. Se aude
strigătul regelui.

Mulți dintre voi, predicatorii denominaționali, vă uitați cu dispreț la
acest grup care strigă și țipă și aveţi aceeași idee pe care a avut-o
Balaam. A greșit, așa e. La fel și voi, însă aveţi un mod de-a o ascunde
pe-a voastră. Aşa este.

51

Voi spuneţi: „O, acel predicator penticostal a fugit cu soția altui
bărbat.” La fel a făcut şi cel baptist și cel prezbiterian. Doar că voi aţi
ascuns hârtiile. Păcatele unor oameni merg înaintea lor, știţi voi; ale
altora îi urmează. Dă-mi puterea de unitate a Duhului Sfânt și ia
celelalte lucruri la o parte!

Voi fi de acord cu Eddie Perronet când a spus:
Toți salută puterea numelui lui Isus!
Lasă îngerii să se proşterne, să cadă;
Scoate diadema regală,
Și încununează-L pe El Domn al tuturor.

Amin. Cu siguranță. Asta este.

Asta e, fraților. Uniți sub un singur cap, Dumnezeu. O singură
conducere, Duhul Sfânt; un singur scop, împărăția lui Dumnezeu. El
este. Oh, ce glorios. Cât de mult îmi place să-L văd. Marile sale puteri
sunt aici acum. Nici măcar nu voi apela la o linie de rugăciune.
Dumnezeu vă va chema de pe această platformă. Cred că Regele este
în această tabără.

52

Balaam se uită la morală. Nu a reușit să vadă acel șarpe de aramă și
acea piatră lovită. Asta e problema cu bisericile de astăzi. Au gâtul
înțepenit, necircumciși la inimă și la urechi. Ei nu reușesc să vadă acel
Duh Sfânt mergând înaintea bisericii. Acolo unde este Dumnezeu, au loc
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„Voi merge și voi număra câți membri ai bisericii mele au participat la
acea trezire. Și mă voi grăbi să mă întorc imediat să-i spun pastorului
că bunii noștri frați prezbiteriani, metodiști și baptiști sunt acolo jos. Ce
rușine.” Ei bine, iată din nou, înapoi cu mintea. Dumnezeu lucrează cu
inima.

Acum, motivul pentru care acel mic compartiment care este în inima
voastră... Dumnezeu v-a modelat astfel. Este cu un scop. Acel loc mic
din inima voastră... Tot restul corpului vostru vă aparține, însă acea
inimă îi aparține lui Dumnezeu, ca să... Dumnezeu şi-a făcut o cameră
mică acolo, ca să poată sta în turnul de control, ca El să vă poată
călăuzi. Binecuvântat să fie numele Său cel sfânt! O, dacă l-am lăsa pe
El să fie pilotul și pe Duhul Sfânt copilotul, am fi călăuziți prin marea
vieții. Este camera Lui de control.

22

Dar ce a făcut omul? El și-a ascultat semenii și l-a acceptat pe
diavolul acolo. Și diavolul a intrat în ea și îl călăuzește către lucrurile pe
care le poate vedea. Dumnezeu îl călăuzește către lucrurile pe care le-a
spus El.

Nu e de mirare că oamenii nu pot crede în vindecarea divină, cu
diavolul stând acolo spunând: „Să nu cumva să crezi.”

“Da, domnule, domnule diavol, așa este.”

Însă Dumnezeu stă în inimă și face Cuvântul Său real pentru oricine
îl crede. Deși s-ar putea să nu se întâmple, poate că ei nu o pot face,
dar ei cred oricum pentru că Dumnezeu a spus așa.

Avraam, când i s-a spus că va avea un copil cu Sara, ea avea
atunci șaizeci și cinci de ani, iar el șaptezeci și cinci. Ce situaţie
ridicolă. Un bătrân, șaizeci și cinci de ani... sau, șaptezeci și cinci de
ani, și o femeie de șaizeci și cinci de ani, mergând în centrul orașului
cumpărând acele ace și Birdseye, „Vor să fac un copil.” Ei bine, ce
credeţi că s-ar fi gândit doctorul? El ar fi spus: „Domnule, vrem să
facem aranjamente pentru copil.”

23

„Ai avut vreodată unul înainte?”

“Nu.”

“Câți ani ai, Sara?”

“Şaizeci şi cinci.”

“Câţi? Câți ani ai, Avraam?”

“Şaptezeci şi cinci.”

“Ce faci cu toți pantofiorii ăia mici și chestiile acelea?”
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Ea a spus: „Cu siguranță este. El nu putea fi divin și să plângă.”

I-am spus: „Doamnă, argumentul dumneavoastră este mai subțire
decât zeama făcută din umbra unui pui care moare de foame.” I-am
spus: „Aceea... nu ține la Dumnezeu.”

I-am spus: „Tu nu poţi vedea. Când a mers la mormântul lui Lazăr, a
plâns. Era un om care plângea. Dar când şi-a încordat umerii şi a zis:
„Lazăr, vino afară!” și acest om murise de patru zile... Putrezirea și-a
cunoscut stăpânul, și duhul l-a cunoscut pe făcător, și acest om care
murise de patru zile stătea în picioare. Acesta a fost mai mult decât un
om, a fost Dumnezeu care vorbea printr-un om. El era și Dumnezeu și
om.“

47

Este adevărat, când El a coborât de pe munte în acea noapte,
flămând, căutând într-un pom ceva de mâncare, acela era un om
flămând. Dar când a luat cinci azimi și doi peștișori și a hrănit cinci mii, a
fost mai mult decât un om. Da, a fost.

El a fost un om când El a fost acolo pe mare, în noaptea aceea,
când El fusese atât de obosit, când s-a scurs puterea din El de la
vindecarea bolnavilor toată ziua și viziuni. Era un om, obosit, culcat
acolo, când valurile nici nu Îl trezeau, când zece mii de diavoli ai mării
au jurat că Îl vor îneca, în timp ce El doarmea. Era un om când era
obosit și somnoros; dar când El a pus acel picior pe marginea bărcii, s-a
uitat în sus și a zis: „Linişteşte-te, stai liniștită!” și vânturile și valurile
L-au ascultat, acesta era mai mult decât un om. Sigur că era.

48

Vreau să mă unesc sub puterea Lui. Vreau să mă unesc cu voi,
bărbați și femei, în această seară, sub puterea Lui. El a strigat la cruce:
„Tată, de ce M-ai părăsit?” A murit ca un om. Dar în dimineața de Paște,
când El a rupt sigiliul roman, a rostogolit piatra și s-a ridicat triumfător,
El a dovedit că El este Dumnezeu. El a umplut inimile de bucurie. Arăta
ca Dumnezeu, S-a comportat ca Dumnezeu, El este Dumnezeu. Este
adevărat.

49

Nu e de mirare că poetul a spus:
Trăind, El m-a iubit; murind, El m-a salvat;
Îngropat El mi-a dus păcatele departe;
Ridicându-se, El a justificat în mod liber pentru 

totdeauna:
Într-o zi El va veni - o, zi glorioasă!

Aşa este.

Nu e de mirare că oarba Fanny Crosby a putut spune:50
Nu trece pe lângă mine, blândule Mântuitor,
Ascultă strigătul meu umil;
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“Vom avea un copil.”

“Oh, îți pot dovedi științific că au trecut douăzeci de ani de la
menopauză. De ce ești ignorant?”

Însă, Avraam a numit acele lucruri care nu erau ca și cum ar fi,
pentru că așa a spus Dumnezeu. Și pe măsură ce anii au trecut, a
devenit mai puternic. În primele treizeci de zile, Avraam a spus: „Sara,
ce simți, dragă?”

24

„Nimic diferit.”

„Binecuvântat fie Dumnezeu, îl vom avea oricum.” Aşa este.

A trecut primul an. „Sara, cum te simți, dragă?”

„Nimic diferit.”

„Lăudat fie Dumnezeu, îl vom avea oricum.”

Au trecut douăzeci de ani. “Cum te simți, Sara?”

„Nimic diferit.”

„Lăudat fie Dumnezeu, îl vom avea oricum.”

De ce? Așa a spus Dumnezeu. Nu era în mintea lui, era în inima lui!
Dumnezeu nu vorbeşte în minte; El vorbește în inimă. Acolo locuieşte
Dumnezeu. Dacă Dumnezeu este pe tron, El te mişcă. El te face să
mergi unde... și să vezi lucrurile pe care El vrea să le vezi. Și vă veţi
întoarce ochii de la lucrurile despre care vorbește diavolul. Voi staţi
corect cu Dumnezeu.

25

Iar noi, fiind copiii lui Avraam... Biblia spune că noi, fiind morți în
Cristos, suntem sămânța lui Avraam; şi suntem moștenitori conform
promisiunii. Și nu Îl putem crede pe Dumnezeu douăzeci și cinci de
minute! Avraam L-a crezut timp de douăzeci și cinci de ani, apoi a
trebuit să ia copilul să-l omoare pentru a confirma din nou jurământul. Și
ne pretindem că suntem copiii lui Avraam. Mă îndoiesc uneori. Dacă am
fi copiii lui Avraam, am avea credința lui Avraam în Dumnezeu și am numi
lucrurile contrare Cuvântului lui Dumnezeu ca și cum s-ar fi întâmplat
deja - dacă am fi copiii lui Avraam.

Acum, știu că este nepoliticos, prieteni, dar este adevărul.26

Acum, observăm că Dumnezeu ia inima. El preia controlul. Când
păcatul a intrat și a întristat inima omului și diavolul a intrat și a blocat
totul; Dumnezeu L-a trimis pe propriul Său Fiu făcut după asemănarea
cărnii păcătoase pentru a curăţa acea inimă, astfel încât El să poată
intra.  El  a  făcut  o  cale,  o  însuşire  sau  o  pregătire,  a  coborât  şi  şi-a
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apropiat. Duhul Dumnezeului celui viu căzând proaspăt asupra bisericii
Sale, ceva se va întâmpla. Aud sunetul în tufele de dud.

Ceva tocmai mi-a vorbit inimii și a spus: „Nu te teme, predicatorule.
Vor fi una, într-una din zilele acestea! Ei vor crede.” Poate că va fi
nevoie de persecuție și lucruri pentru a ne uni, dar Dumnezeu Își va
conduce biserica împreună la fel de sigur cum stau eu la acest amvon.
Sub unul, acesta este Cristos. Cristos va fi capul. Nicio confesiune nu
va fi capul. Cristos va fi capul fiecărui credincios. Aleluia!

45

Nu vă speriaţi de aleluia. Aleluia înseamnă „Lăudat fie Dumnezeul
nostru!” El este demn de fiecare laudă pe care noi i-am putea-o oferi.
Da, domnule.

Aici, cu ceva timp în urmă, predicam și o doamnă s-a apropiat de
mine și mi-a spus: „Frate Branham...” Ea aparținea unui anumit cult
religios. Și ea a spus: „Există un lucru în predicarea ta care nu-mi
place.”

„Oh”, am spus, „sunt multe, cred, doamnă.”

Ea a spus: „Doar un singur lucru, te lauzi prea mult cu Isus.”

„Oh”, am spus, „doamnă, nu mă pot lăuda suficient! Dacă aș avea
zece mii de milioane de limbi, nu L-aș putea lăuda suficient. El este atât
de real.”

Ea a spus: „Dar tu încerci să-L faci divin.”

Am spus: „El este divin.”

Ea a spus: „El a fost doar un profet.”

Am spus: „Dacă El a fost doar un profet, El este cel mai mare
înșelător al lumii. Dar El a fost mai mult decât un profet. El era
Dumnezeul profeților.”

Ea a spus: „Tu încerci să-L faci divin.” A spus: „Ai spus că ești un
fundamentalist.”
46

Am spus: „Sunt.”

Ea a spus: „Dacă îți demonstrez cu Biblia că El a fost doar un om,
vei accepta asta?”

Am spus: „Dacă Biblia spune așa.”

Ea a spus: „Sfântul Ioan 11.” Ea a spus: „Biblia spune că atunci
când Isus a mers la mormântul lui Lazăr, Biblia spune că: „El a plâns.”

Am spus: „Aceasta este Scriptura ta?”
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însuşit o cale prin care să-ţi poată curăţa inima, astfel încât să poată
intra. El nu putea veni în inima ta cu tot acel păcat și necredință de
acolo.

„Sunt prezbiterian.” „Sunt penticostal.” „Sunt nazarinean. Slavă lui
Dumnezeu! Aleluia!” Vreau să fiu un copil al lui Dumnezeu, indiferent,
vedeţi. Dar atâta timp cât ai această idee, Dumnezeu nu poate intra
acolo. Ești doar un prezbiterian. Ești doar un penticostal. Ești doar un
nazarinean. Dar când toate ideile lor pot ieși de acolo, atunci Dumnezeu
poate intra și pune stăpânire și poate să te mişte corect. Vedeţi?
Dumnezeu trebuie să intre, să fie conducător.

Ne unim sub conducerea diferitelor confesiuni. Dumnezeu vrea să ne
unim sub conducerea Sa. Ne unim sub propria noastră conducere, iar
Dumnezeu vrea să ne unească sub conducerea Sa, a inimii noastre. Ce
diferit a făcut omul în asta.

Acum, nu puteți sta neutri. Vreau să înțelegeţi acest lucru. Nu
puteți sta neutri. Trebuie să aveţi una sau alta.

Cu ceva timp în urmă, marele evanghelist Billy Graham, despre care
eu cred că este un slujitor al lui Dumnezeu, și alți mari evangheliști...
Dar Billy Graham a spus în Louisville, Kentucky, la un mic dejun, el a luat
Biblia și a spus: „Acesta este standardul.” El a spus: „Când Pavel s-a
dus undeva și a avut un singur convertit, s-a întors un an mai târziu și
acolo erau încă treizeci.” A spus: „Eu merg într-un oraș și pot să am
treizeci de mii și când mă întorc peste un an, nu mai găsesc nici
treizeci.”

27

Ei bine, poate că erau convertiții lui Billy Graham, poate că erau
convertiții lui William Branham. Dacă sunt, aceştia nu ajung prea
departe, vă spun acest lucru. Dar dacă sunt convertiții lui Dumnezeu, ei
vor rămâne pentru totdeauna! M-am gândit: „Billy, aș vrea să spun
ceva aici.”

Billy, Oral, eu, sau alți bărbați, evangheliști, pastori, ce facem?
Ieșim pe câmp și predicăm, iar când este... omul se pocăiește de
păcatele sale. Apoi, el vine la altar și spune: „Doamne, iartă-mă!” Și El
chiar îl iartă. Şi ce se întâmplă? Duhul necurat iese din el. Şi ce fac ei?
Îl predau la o „morgă” veche. Urăsc să spun asta, dar acesta este
adevărul.

Tot timpul îmi pare rău pentru un cadavru. Îi iau şi îi pun într-o
morgă veche și apoi se asigură că rămân morți. Pun ceva lichid în ei
pentru a fi siguri că nu pot reveni la viață.

28

Cam așa e cu unele dintre aceste biserici vechi, reci și formale pe
care  le  găsiţi  aici.  Este  injectarea  unei  vechi  doctrine  create  de  om
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A spus: „Nu, toți mănâncă împreună la bucătărie.”

„Ei bine”, a spus, „ce îl face pe acest om atât de diferit de ceilalți
sclavi?”

El a spus: „Știi ce?” El a spus: „Şi eu m-am tot întrebat până când
într-o zi am aflat.” A spus: „Am aflat că în țara natală din Africa, tatăl
său era regele tribului.” Și a spus: „Deși este un străin și este departe
de casă, el încă știe în inima lui că este fiul unui rege. Și se poartă ca
un fiu de rege.”

Ce ar trebui să facem? Cum ar trebui să acţionăm? Cum ar trebui să
ne comportăm? Ca fii și fiice ale Regelui, ar trebui să ne îmbrăcăm, să
acționăm, să trăim, să vorbim, să aducem mărturie ca fii și fiice ale lui
Dumnezeu. Deși suntem străini, ne aflăm într-o țară străină, printre o
lume muribundă, dar totuși suntem fii și fiice ale Regelui, Iehova
Dumnezeu. Ar trebui să fim de acord cu Cuvântul Său. Ar trebui să
spunem „amin” Duhului Său. Ar trebui să ne unim ca frați și ca surori și
să ne purtăm ca fii și fiice de împărat.

42

O, doamne! Este cam greu pentru un baptist, dar mă simt cu
adevărat religios acum. Cred că aproape aș putea striga. Dacă nu
credeţi că aţi striga, ar trebui să staţi în jurul meu cândva. O, mă simt
bine, pentru că știu că Duhul Dumnezeului celui viu este aici! Tocmai am
văzut cum se întâmplă ceva care mi-a înf lăcărat suf letul .  O,
binecuvântat să fie numele Lui!

Dumnezeu va avea o biserică unită într-una din aceste zile. Nu e un
drum prea departe. Vom fi una. Scopul nostru va fi unul, precum marele
templu când a fost pus împreună. Nu s-a auzit nici un zgomot de
ferăstrău, nici un sunet de ciocan timp de patruzeci de ani.

Dumnezeu ciopleşte din metodiști, baptişti, prezbiteriani, toate
pietrele cu aspect ciudat. Dar într-una din aceste zile va veni Duhul
Sfânt, acea piatră unghiulară respinsă; iar clădirea va merge împreună
fără un murmur, într-una din aceste zile. Exact aşa.

43

Piatra care a fost respinsă este piatra de temelie. Voi, constructorii
acestor denominațiuni, amintiți-vă acest lucru. Piatra respinsă este
piatra de temelie. El este aici în seara asta. Eu Îl cred.

Oh, ce minunat. Ce glorios! Știu că El este prezent! Oh, aș vrea să
vă simțiţi ca mine. Știu că credeţi că sunt... S-ar putea să par nebun,
dar nu sunt. Poate credeți că nu știu unde sunt, dar știu. Oh, este
Duhul Dumnezeului celui viu. Pur și simplu nu mai pot predica. Doar e
ceva, clopotele gloriei tocmai s-au aşezat peste mine. Nu mi s-a mai
întâmplat niciodată așa ceva. Este doar ceva...

44

Știu că vine un timp, vine ceva ce se va întâmpla. O văd în viitorul
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pentru a fi siguri că rămâneţi morţi! Știţi că aşa este. Asta este valabil
pentru fiecare confesiune. Intră acolo și îi îndoctrinează cu un fel de
doctrină veche. “O, spui Doxologia și repeți rugăciunea Apostolului sau,
crezul și tu...

Unde se găsește crezul apostolilor în Biblie? Nu există așa ceva.
Dacă apostolii aveau vreun crez, acesta era „Pocăiți-vă!” cred că Petru
a spus crezul apostolilor în Fapte 2:38. El a spus: „Pocăiți-vă, fiecare
dintre voi și botezați-vă în numele lui Isus Cristos pentru iertarea
păcatelor și veți primi darul Duhului Sfânt. Căci făgăduința este pentru
voi și pentru copiii voștri, pentru cei de departe, pentru toți câţi îi va
chema Domnul Dumnezeul nostru.” Aveau un crez, şi acesta era. Însă
nici unul dintre aceste crezuri create de om.

Nu este ciudat să vezi cum diavolul își ia tiparul? Aici cu ceva timp
în urmă, am remarcat la mormântul lui Mohammed, la mormântul lui
Mohammed există un cal alb care stă acolo. E acolo de două mii de ani.
Se schimbă gărzile cam la fiecare patru ore. Ce fac ei? Ei se așteaptă
ca Mohammed să învie într-o zi și să urce pe acest cal alb și să meargă
în lume și să o cucerească.

Știaţi că Isus va veni pe un cal alb? Vedeţi cât de aproape arată?
Cum biserica și toate crezurile și denominațiunile sale, cât de aproape
poate arăta, la fel ca lucrul real? Biblia spune că în ultimele zile cele
două duhuri vor fi atât de apropiate încât să înșele chiar pe cei aleși,
dacă este posibil. Nu este vorba de comunism; este bisericismul! Aşa
este. Acesta este înșelătorul.

29

Priviți comunismul, Rusia. Rusia vrea să unească întreaga lume într-
una singură, pentru că au o dorință de unitate în inima lor. Dar vor să-i
unească pe toți sub comunism. Asta e ideea lor. Vedeţi, asta e făcută
de om. Ei bine, ONU vrea să-i unească și pe ei, toți sub ONU. La ce?
Uniți împreună într-o putere militară.

Omul nu supraviețuiește prin puterea militară; omul supraviețuiește
prin puterea învierii Domnului Isus Cristos! Nu prin puterea militară, prin
sputnik și așa mai departe. Supraviețuim și trăim prin puterea lui Isus
Cristos.

Dar vedeţi cum... aţi observat cum o fac? Priviţi aici la Nimrod. El a
vrut să unească oamenii sub unul singur și să construiască un turn. Ce
a tipizat? Scara lui Iacov de la pământ în glorie.

Dar catolicii? Ei vor să unească întreaga lume sub unul singur,
catolicismul. Dar protestantul? El vrea să-i unească pe toți sub unul
singur, sub federația bisericilor. La fel de greșiți și întunecaţi ca și
catolicii. Este același vechi diavol mincinos! E adevărat. E o greșeală
fatală.

30
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Aici, cu ceva timp în urmă, în ţările de Sud, obișnuiau să aibă
sclavia oamenilor de culoare. Și africanii, boerii care au coborât în
Africa, au cumpărat acei sclavi sau i-au capturat, i-au adus aici și i-au
vândut oamenilor din sud drept sclavi. Și i-au vândut ca și cum ai vinde
un automobil. Nu a fost niciodată corect. I-au vândut acolo ca sclavi.
Și erau triști. A trebuit să-i bată cu biciul și să-i facă să lucreze pentru
că erau triști.

40

Mergeau în jur și - brokeri - și cumpărau o ființă umană, la fel cum
te-ai duce la un lot de mașini second hand pentru a-ți cumpăra o
mașină second hand. Oh, a fost greșit. Și când îi cumpăra, cumpărau
aici patru sau cinci cu un anumit preț și îi duceau și îi vindeau altui om
la un preț anume. Cumpărau pe cei mai mari, husky, sănătoşi; Puneau
împreună bărbați mari cu femei mari pentru a face sclavi cât mai mari și
mai huski - ca animalele.

Într-o zi, un anume broker a venit la o veche plantație și a spus:
„Aș vrea să știu câți sclavi ai de vânzare.”

Acesta a spus: „Oh, poate câţiva.”

A spus: „Pot să îi văd?”

A spus: „Poți.”

A ieșit pe plantație și a început să se uite în jur. Și a văzut acolo
cum țipau la ei, certându-i, pentru că erau triști. Nu se vor mai întoarce
niciodată acasă. Mama le era acolo, tata era acolo, poate copilul le era
acolo, soțul acolo. Nu îi vor mai vedea niciodată. Erau aici ca sclavi, au
murit pe acest pământ și au fost îngropați aici. Erau triști.

41

Dar acest cumpărător de sclavi s-a întâmplat să observe un tânăr.
Pe acesta nu trebuia să-l biciuiască. Avea pieptul afară și bărbia sus,
totul în în felul acela. Și cumpărătorul de sclavi i-a spus proprietarului,
el a spus: „Aș dori să cumpăr acel sclav.”

„Oh”, a spus el, „dar nu e de vânzare.”

El a spus: „El este atât de diferit de ceilalți.”

A spus: „Știu.”

A spus: „Doar stabiliți-vă prețul, cât doriți pentru el.”

El a spus: „Ți-am spus că nu este de vânzare.”

El a spus: „Este șeful celorlalți?”

A spus: „Nu, el este doar un sclav.”

El a spus: „Îl hrănești puțin diferit de ceilalți?”
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Ce vor ei? Ei vor ca toți să fie o federație de biserici. „Suntem cu
toții sub un singur cap, atâta timp cât pot fi conducătorul.” Catolicii le
vor pe toate sub un singur cap, papa să fie conducătorul. Rusia le vrea
pe toate sub un singur cap, astfel încât comunismul să poată fi
conducătorul. ONU le vrea pe toate sub un singur cap, astfel încât noi,
Statele Unite, să putem fi șefii, deoarece suntem cea mai mare națiune.

Toate sunt același diavol: și f iecare națiune din lume este
controlată de diavol, așa spune Biblia. „Aici nu avem un oraș stătător, ci
căutăm unul care o să vină.”

Am stat pe terenul faraonilor și al cezarilor și trebuiau să sape şapte
metri pentru a găsi unde au fost așezate tronurile lor. Fiecare tron
pământesc va cădea, fiecare națiune va cădea, fiecare clădire se va
prăbuși, orice crez creat de om va muri, dar Cristos va rămâne pentru
totdeauna!

De ce să ne unim sub așa ceva? A falimentat de la început. Dar toți
vor uniți sub aşa ceva.

Acum, nu puteți sta neutri. Pur și simplu nu o puteți face. „Când
duhul necurat iese din om, el umblă în locuri uscate.”
31

Omul a decăzut, trebuia salvat. A fost dus înapoi la biserică. Ei
bine, acum, pentru a fi siguri că nu se rătăcește sub vreo altă biserică,
ei îl îndoctrinează: „Acum, dacă vei fi în această biserică, trebuie să
urmezi crezurile noastre. Trebuie să uiţi toate celelalte lucruri din minte.”
Nu-mi spuneţi voi mie. Știu eu.

„Trebuie să urmezi denominațiunea noastră. Trebuie să fii botezat
turnând puțină apă peste cap [sau într-un anumit fel].” Unii dintre ei
botează de trei ori cu fața înainte, alteori de trei ori înapoi. Oricum,
care este diferenţa? Însă faceţi atâta tam-tam şi vă certaţi din cauza
asta. Arată că este de la om. Trebuie să cadă, căci „orice plantă pe
care Tatăl Meu ceresc nu a sădit-o, va fi smulsă.” Trebuie să fie smulsă.

„Dar pe această stâncă...” Ce stâncă? Revelația spirituală a lui Isus
Cristos. „Pe această stâncă voi zidi Biserica Mea și porțile iadului nu o
pot birui.”

Catolicii spun că a fost pe Petru. Protestanții spun că a fost pe
Cristos. Dar Isus a spus: „Pe... Nu carnea și sângele ţi-a descoperit
aceasta, ci Tatăl Meu care este în ceruri ţi-a descoperit aceasta.” O
revelație spirituală a Domnului Isus, „pe această piatră Îmi voi zidi
biserica.”

32

Nu pentru că ți-a spus un om. „Carnea și sângele nu v-a revelat.”
Nu pentru că ai învățat-o într-o comuniune, nu pentru că ai învățat-o
mâncând  pâine  kosher,  nu  pentru  că  ai  învățat-o  într-o  grămadă  de
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blândețe, de gingăşie, de închinare.

Ești plin de bucurie. David a spus: „Paharul meu este plin de dă
peste el.” Și dacă paharul lui David a dat peste, înainte ca Duhul Sfânt
să vină, cum ar fi fost acum?

Ești plin de ceva. Și când ești plin de idei ale oamenilor, dacă ești
plin de biserică, dacă ești plin de crezuri, nu faci decât să construiești
singur un Babilon care trebuie să cadă. Dacă vă umpleți de o lume
modernă, dacă vă umpleți de poftă, dacă vă umpleți de mândrie, dacă
vă umpleți de denominațiunea voastră, sunteţi pierduţi. Există o singură
cale de a îndura, și anume să pui lucrul original cu care Dumnezeu a
făcut acel compartiment din inima ta pentru a fi umplut, și acesta este
Duhul Sfânt.

Ucenicii au zis într-o zi, ei au zis: “În vremea aceasta vrei să
restabilești împărăția?”
37

El a spus: „Nu este treaba voastră să știţi ora. Tatăl o are în propria
Sa minte. Dar veți fi umpluți de Duhul Sfânt, şi atunci veți fi [nu până
atunci], apoi veți fi martorii Mei în Ierusalim, în Iudeea, în Samaria și
până la marginile pământului.”

Prietenii mei iubiți, pot să vă spun asta în seara asta. Dumnezeu ne
vrea una; dar El ne vrea una, nu sub nebunia conducerii omului, ci ne
vrea uniți sub Dumnezeirea sfântă. Uniți ca o singură persoană, un
bărbat, o femeie, o biserică, un popor, un punct de vedere, un scop, un
motiv, un obiectiv: acesta este Isus Cristos. Un singur lucru, să-I
slujim; o singură iubire, iubirea lui Dumnezeu; o singură frățietate,
fraternitate a omului; o singură părtășie, a Duhului Sfânt — atunci
suntem uniți.
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Asta construiește Dumnezeu în această zi, indiferent de ceea ce
face diavolul. El construiește un turn, iar acel turn este făcut dintr-un
popor unit: făcut din metodiști, baptiști, prezbiteriani, penticostali,
nazarineni, pelerinii sfințeniei. Este făcut din toți oamenii născuți din nou
care au botezul cu Duhul Sfânt în inima lor, umplând acel apartament
mic și aşteptând direct de la Dumnezeu pentru eliberare.

Atunci suntem uniți ca unul. Nu ne vom mai agita atunci. Nu ne vom
mai certa. Ne vom comporta ca niște bărbați. Ne vom îmbrăca ca
bărbații. Ne vom îmbrăca ca femeile. Fiii și fiicele lui Dumnezeu.
Caracterul nostru, conduita noastră, credința noastră se vor dovedi.
Când Dumnezeu spune ceva, noi îi vom spune „amin.” Dacă Biblia ne
spune să facem anumite lucruri, le vom face. Nu ne vom certa, doar
vom merge și vom facem asta. În asta vrea Dumnezeu să fim uniți. Oh,
cum ar trebui să acţionăm în ziua de azi.
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crezuri; ci pentru că Duhul Sfânt ți-a revelat-o. „Pe această stâncă voi
zidi Biserica Mea și toate porțile iadului nu o pot birui.” Arătând că vor fi
împotrivă, dar nu vor învinge niciodată.

Acum, pe măsură ce continuăm... Duhul necurat, ce face el? Se
duce și intră în această persoană și începe să-i spună asta. Și știţi ce
face? Este exact ca ceea ce a spus Isus: „Înconjurați mările pentru a
face un singur prozelit.” Și ce devine el când aţi terminat cu el? Un fiu al
iadului de două ori mai rău decât era la început. Aţi avea mai mare
succes cu o curvă de pe stradă. Vă puteți descurca mai bine cu o
prostituată de pe stradă sau cu un bețiv de pe jos decât cu unii dintre
acești bătrâni, așa-numiți creștini, prefăcuţi. Este exact adevărul.

Ei stau acolo și explodează ca o broască râioasă ce mâncă alice și
pur și simplu se desfăşoară îngrozitor, când nu știu mai multe despre
Dumnezeu decât știe Hottentot despre cavalerii egipteni. Știţi că
acesta este adevărul. Când vin și văd slava lui Dumnezeu și cineva se
vindecă, ei spun: „Este psihologie.” Cum poți să crezi când nu ai cu ce
să crezi? Dacă Dumnezeu este pe tronul inimii tale, îți spun, El va fi de
acord cu fiecare Cuvânt. Cunoașterea va spune: „Nu se poate face.”
Știința spune: „Nu se poate face.”
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„Dumnezeu atât de mult a iubit lumea, că a dat pe singurul Său
Fiu.”

Necredincioșii spun: „Mă îndoiesc de acest lucru.”

Dumnezeu spune: „Amin.”

Biblia spune: „Isus Cristos, același ieri, astăzi și pentru totdeauna.”

Duhul Sfânt spune: „Amin.”

Crezul bisericii va spune: „Ei bine, El este în... atât de mult este.”

„Eu sunt Domnul care vindecă toate bolile tale.”

„Ei bine, El obișnuia.”

Dar Duhul Sfânt din inimă va spune „Amin” fiecărui cuvânt al lui
Dumnezeu, pentru că El l-a scris. El este scriitorul, El este autorul.

Dar cărturarul necredincios, științific, șlefuit cu DD.D., Ph.D., LL.D.,
toate aceste nimicuri, nu vor fi de acord cu asta pentru că nu știu nimic
altceva. Precum bătrânul de culoare, era jos în sud şi cânta în continuu.
Și șeful lui a spus: „Sambo”, a spus, „ce te face atât de fericit?”

El a spus: „Am primit o religie sinceră.”

„Oh”, a spus el, „nu există o religie sinceră.”
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El a spus: „Șefu, ai făcut o greșeală.”

A spus: „Care a fost aceea?”

„Ar fi trebuit să spui că nu există o religie sinceră din câte știi.” Dar
el știa mai bine de atât.

În acest fel este experienţa lui Dumnezeu cu cineva cu adevărat
născut din nou! Dacă omul spune că nu există așa ceva ca botezul cu
Duhul Sfânt, asta arată că nu l-a primit. El are încredere în crezurile
sale; noi avem încredere în ceea ce a spus Dumnezeu.
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Acum, ce se întâmplă? Nu puteți sta neutri. Trebuie să fiţi plin de
ceva pentru a supraviețui. Reţineți, s-ar putea să fiți plin de un lucru şi
nu de altul. Tu vei spune: „Frate Branham, sunt cumva la gard.” Ba nu
ești. Biblia spune clar că toţi cei ce nu a fost pecetluiţi cu Duhul Sfânt
au primit semnul fiarei. Toți cei care nu aveau pecetea lui Dumnezeu pe
frunte aveau semnul fiarei. Primeşti doar unul acum.

Aș vrea să fac un test puțin și să văd unde suntem. Oh, semnul
fiarei, amintiți-vă, este un semn religios. Cu siguranță că este. S-ar
putea să fiţi plini de religie. Aţi putea avea tot felul de religii. Asta nu vă
salvează deloc. Puteți fi un fanatic religios, dacă vreţi să fiţi: nu atinge,
nu gusta, nu mânca, nu mirosi. Asta nu are nimic de-a face cu Duhul
Sfânt.

S-ar putea să fii plin cu o grămadă de răutate. S-ar putea să fii plin
cu o grămadă de prejudecăți, atât de plin încât nici măcar nu poți să
stai și să asculţi o predică. S-ar putea să fii plin de multă ură: să
disprețuiești pe toți cei care nu sunt de acord cu tine. S-ar putea să fii
plin și de multe nimicuri. S-ar putea să fii plin de o mulțime de glume
murdare ale lui Arthur Godfrey, atât de multe încât te gândești atât de
mult, încât nici nu vei merge la biserică miercuri seara sau ceva de
genul ăsta. S-ar putea să fii plin de rock-and-roll-ul lui Elvis Presley.
Este adevărat. Dar ești plin de ceva, iar propria ta viață manifestă de
ceea ce ești plin. „După roadele lor îi veți cunoaște.” Ești plin de ceva.
S-ar putea să fii plin de o grămadă de lene, pur și simplu de prea multă
lene să faci ceva în privința asta.
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Ei bine, nu trebuie să fii așa. Cristos a murit pentru ca tu să fii
curățit de toate aceste lucruri. S-ar putea să fii plin de o grămadă de
crezuri. S-ar putea să fii plin de o grămadă de denominații. Dar
Dumnezeu nu vrea să fii plin de asta. Dumnezeu și-a făcut un loc acolo
în care să se aşeze pe Sine. Dumnezeu vrea să fii plin de El Însuși.
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Ce se întâmplă când ești plin de Dumnezeu? Când ești plin de
Dumnezeu, ești umplut cu Duhul Sfânt. Ești plin de putere. Ești plin de
iubire,  de  bucurie,  de  pace,  de  îndelungă  răbdare,  de  bunătate,  de


